

Charles Bénard	\$ 95
N. Bélanger	125
W. David	145
John Jobin	155
Jos. Laurier	205
Jos. Bélisle & Frères	275
Louis Landry	289

24.—(24245) Soumis un rapport de l'Architecte de la Ville, déclarant ne pouvoir recommander de permettre à M. H. Larivée d'ouvrir une cour à bois et charbon.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'informer le requérant en conséquence.

25.—Soumise une demande de l'Echevin Lavergne, pour la pose d'un téléphone, dans l'ancien Hôtel-de-Ville de Rosemont.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De référer MM. Drouin et Mercier pour rapport.

26.—(24401) Soumise une communication de MM. Greenshields & Co., au sujet d'une erreur dans le mesurage d'une propriété vendue à l'ancienne Ville de Notre-Dame de Grâce, pour la Commission des Ecoles Protestantes.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

27.—(24423) Soumis un rapport du Département en Loi, recommandant le règlement des réclamations Labrèche vs La Cité, et Fortier vs La Cité.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote des crédits nécessaires pour la règlement desdites réclamations, en payant \$288.51 à M. Wilbrod Labrèche, et \$547.87 à M. Hector Fortier, et les frais, \$158.15, à MM. St-Germain, Guérin & Raymond.

28.—(24365) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant le renvoi, pour cause, à partir du 5 décembre courant, du pompier Henri Létourneau.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

29.—(24363) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant le renvoi, pour cause, à compter du 9 décembre courant, du pompier Stanislas Darche.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

30.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote d'un crédit de \$2,000, pour défrayer les dépenses préliminaires, en rapport avec la préparation du Bill des Amendements à la Charte.

31.—Soumise une communication de la "Elder Ebano Asphalt Co.", au sujet de l'achat d'asphalte pour les travaux de réparations des mois d'avril et de mai.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Député-Ingénieur en Chef pour rapport.

32.—Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De donner instructions au Surintendant des Edifices Municipaux de voir à ce que la bâtisse occupée par M. Astphan, sur la rue Notre-Dame Ouest, soit chauffée par MM. Lapointe et Lemieux, gardiens des bâtisses municipales de Sainte-Cunégonde et de Saint-Henri.

Charles Bénard	\$ 95
N. Bélanger	125
W. David	145
John Jobin	155
Jos. Laurier	205
Jos. Bélisle & Frères	275
Louis Landry	289

24.—(24245) Submitted a report from the City Architect, stating that he cannot recommend that Mr. H. Larivée be allowed to open a wood and coal yard.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That Mr. Larivée be informed accordingly.

25.—Submitted a communication from Ald. Lavergne, asking that a telephone be put up in the former Town Hall of Rosemont.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be referred to Messrs. Drouin and Mercier for a report.

26.—(24401) Submitted a communication from Messrs. Greenshields & Co. anent an error in the measurement of a property sold to the former Town of Notre-Dame de Grâce, by the Protestant School Board.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

27.—(24423) Submitted a report from the Law Department, recommending that the following claims be settled: Labrèche vs. the City, and Fortier vs. Labrèche.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council to vote the appropriations required to settle the said claims by paying \$288.51 to Mr. Wilbrod Labrèche, and \$547.87 to Mr. Hector Fortier, together with the costs (\$158.15) due to Messrs. St-Germain, Guérin and Raymond.

28.—(24365) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that fireman Henri Létourneau be discharged for cause, from the 5th December instant.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be approved.

29.—(24363) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that fireman Stanislas Darche be discharged for cause, from the 9th December instant.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be approved.

30.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that an appropriation of \$2,000 be voted to defray the preliminary expenses in connection with the preparation of the Bill re Amendments to the Charter.

31.—Submitted a communication from the Elder Ebano Asphalt Co., anent the purchase of asphalt, for repair works during the months of April and May.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Deputy Chief Engineer for a report.

32.—On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That instructions be given to Superintendent of Municipal Buildings to see that the building occupied by Mr. Astphan, on Notre Dame street West, are heated by Messrs. Lapointe and Lemieux, caretakers of the Municipal Buildings in St. Cunegonde and St. Henry.